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	Le 7 avril 2022

	
	
	

	BETWEEN:

Canadian National Railway Company


Applicant

- and -

Canadian Transportation Agency, Canadian Pacific Railway Company, Forest Products Association of Canada and Freight Management Association of Canada

Respondents
	
	ENTRE :

Compagnie des chemins de fer nationaux du Canada

Demanderesse

- et -

Office des transports du Canada, Compagnie de chemin de fer Canadien Pacifique, Association des Produits Forestiers du Canada et Association Canadienne de Gestion du Fret

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-244-19, 2021 FCA 173, dated August 24, 2021, is dismissed with costs to the respondents, the Forest Products Association of Canada and the Freight Management Association of Canada.


	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-244-19, 2021 FCA 173, daté du 24 août 2021, est rejetée avec dépens en faveur des intimées, l’Association des Produits Forestiers du Canada et de l’Association Canadienne de Gestion du Fret.
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